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Onderwerp: Nieuwsbrief #4 OZO - terugblik netwerkbijeenkomst

Van: Regiobureau Zeeland <info@regiobureauzld.nl>  
Verzonden: vrijdag 4 oktober 2019 12:36 
Aan:  
Onderwerp: Nieuwsbrief #4 OZO - terugblik netwerkbijeenkomst 
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Nieuwe update Overleg Zeeuwse overheden  

U leest de vierde nieuwsbrief van het OZO. We horen van verschillende kanten dat u al een vertrouwd 

gevoel krijgt zodra u de intro met paalhoofden in uw mailbox ziet verschijnen en ook dat de nieuwsbrief 

goed gelezen wordt, leuk! 

In deze nieuwsbrief blikken we terug op de allereerste OZO netwerkbijeenkomst op maandag 23 

september waar zo'n 150 Zeeuwse bestuurders en volksvertegenwoordigers én een aantal Zeeuwse 

Tweede Kamerleden elkaar ontmoetten. 

 

Voorzitter van het OZO Han Polman: "Namens de bestuurlijk kerngroep wil ik iedereen bedanken voor de 

enthousiaste, betrokken én scherpe bijdragen! Uw input is van grote waarde voor ons. U liet zien dat wij 

allemaal het OZO zijn en dat de wil er is om samen de verbinding en daarmee de verbetering op te 

zoeken." 

  

 

 
 

Wat was het druk! En wat was u allemaal keurig op tijd! De avond begon met een 

gezamenlijk diner en een vraaggesprek met verschillende aanwezigen door 

gastvrouw Nynke van der Ploeg. Er werd even bijgepraat met de andere aanwezigen 

en voorbereid op het volgende onderdeel: de inspiratiesessies.  
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Uw mening over de netwerkbijeenkomst 

 

Niet alleen uw input tijdens de avond, ook uw input over de avond wordt gewaardeerd. Inmiddels heeft al 

ongeveer 30% van de aanwezigen de enquête ingevuld waarin we u vroegen naar uw bevindingen. Wat 

blijkt? U gaf de avond gemiddeld ruim een 8! Dank u wel daarvoor. Ook over de inspiratiesessies, het 

netwerken en de locatie was u vooral positief. We kregen ook tips en suggesties, bijvoorbeeld: maak de 

sessies nog interactiever, blijf raads- en statenleden betrekken, stimuleer netwerken, organiseer de 

volgende bijeenkomst op Tholen .. ;) nemen we natuurlijk mee!  

Was u aanwezig en heeft u de enquête nog niet ingevuld? Dit kan nog tot 9 oktober! We blijven natuurlijk 

benieuwd naar uw mening!   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vijf verschillende inspiratiesessies 

 

Er is vooraf hard gewerkt door de verschillende gespreksleiders om inspirerende en interactieve sessies 

te organiseren. Iedereen deed zijn best om informatie te brengen en ook om informatie te halen. Een 

groot compliment is op z'n plek voor al deze mensen die vrijwillig hebben meegewerkt om er voor alle 

aanwezigen een boeiende avond van te maken. Dus... Simon, Niels, Johanna, Arnold, Wies, Jo-Annes, 

Eric, Koos, Derk, Marcel, Matthieu, Peggy, Ivanka en Mariëlle: jullie hebben het top gedaan, bedankt!    
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